

PACIFIC Super Protector

Personal Accident Insurance



Creating the means for a better future...

PACIFIC INSURANCE
A member of the Fairfax Group

Peace of Mind

www.pacificinsurance.com.my

The Pacific Insurance Berhad is a member of Perbadanan Insurans Deposit Malaysia. The benefit(s) payable under eligible certificate/policy/product is(are) protected by PIDM up to limits. Please refer to PIDM's TIPS Brochure or contact The Pacific Insurance Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my).

The Pacific Insurance Berhad adalah ahli Perbadanan Insurans Deposit Malaysia. Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah sijil/polisi/produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi The Pacific Insurance Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).

HAVING MORE FOR LESS

Being well protected means a lot to your loved ones, especially if you are the sole breadwinner. Many things compete for your disposable income. Therefore, making sure you get the best value for money would be your top priority. With **PACIFIC Super Protector**, we make sure you get more protection with lesser premium.

WIDE COVERAGE WITH WIDE CHOICES

With **PACIFIC Super Protector**, you have 26 plans to choose from. These plans are designed to meet the needs and budget of different customers and they range from plans with very basic protection to those with more comprehensive coverage.

BASIC COVER

- Principal Sum Insured**
 - Death - Pays the Principal Sum Insured in the event of accidental death.
 - Permanent Disablement - Pays up to the Principal Sum Insured and extended to cover shortening of arms and legs.
- Medical Expenses**
Reimbursement for the actual, necessary and reasonable medical, clinical and Sinseh or traditional treatment incurred for injuries resulting from an accident or illness due to dengue, malaria or Japanese Encephalitis (JE). The medical expenses benefit shall include the following :
 - Sinseh / traditional treatment - RM40 per visit and up to RM400 per accident.
 - Medical / specialist report and post-mortem report fees.
 - Hospital room and board.
- Daily Hospital Cash**
A daily benefit is payable for the period of hospitalisation as a result of an accident, up to a maximum of 180 days.
- Personal Liability**
The company will indemnify you in respect of the sums you shall become legally liable to pay third parties in respect of accidental bodily injury or accidental damage to property. The territorial limit of this benefit is within Malaysia only.
- Weekly Benefits**
Pays up to 52 weeks from the date of accident if you are totally unable to attend to your work as certified by a qualified medical practitioner. This is in addition to all other payments. Weekly benefits will not be applicable to housewives and dependent children.

OPTIONAL COVER

With an additional premium of RM50, you may top-up the Death and Permanent Disablement benefit under the plans for Class 1 & Class 2 Occupation by RM100,000.

OTHER PROVISIONS

- Double Indemnity** - Pays double the Principal Sum Insured if you suffer permanent loss of use of two limbs, total paralysis or death whilst travelling in a public transport or whilst you are travelling overseas.

- Blood Transfusion** - Pays 10% of the Principal Sum Insured if you contract Human Immunodeficiency Virus (HIV) as a result of a blood transfusion whilst undergoing medical treatment for injury or illness as a result of an accident during the policy period in a government or licensed private hospital within Malaysia. Compensation shall only be payable if the Insured Person is positively diagnosed with HIV within two years from the date of the blood transfusion.
- Corrective Dental And / Or Cosmetic Surgery** - On top of paying medical expenses, this insurance also pays you up to RM5,000 for any additional expenses incurred for corrective dental and / or corrective surgical operations to the neck, head or chest (navel up).
- Permanent Disablement To Genitalia** - Pays up to the limits specified in the permanent disablement schedule of compensation for impotency or infertility as a result of an accident.
- Kidnap Benefit** - Pays a lump sum of RM5,000 for necessary expenses incurred including the hiring of a private investigator. The Company will also offer a reward of RM25,000 for information leading to the recovery of the Insured Person. The Principal Sum Insured will be paid in full if the kidnapped Insured Person is not recovered after a period of one year from the day of the kidnap.
- Ambulance Fees** - Pays ambulance fees incurred consequent upon an accident up to RM1,000 per accident.
- Funeral Expenses** - In addition to all other payments, this insurance will pay RM5,000 as funeral expenses in the event of accidental death.
- Bereavement Allowance** - In the event of death specifically due to dengue fever, malaria or Japanese Encephalitis (JE), the Company will pay 10% of the Principal Sum Insured as a bereavement allowance upon submission of the required documents.
- Renewal Bonus** - Upon renewal of Insurance, the Principal Sum Insured for Death and Permanent Disablement shall be increased by 10% per policy year up to 70% of the Principal Sum Insured regardless of any claims made other than claims on accidental permanent disablement. Renewal bonus is not applicable to the optional cover on top-up to the Principal Sum Insured.
- Prostheses / Wheelchair** - The Company shall reimburse you up to RM1,000 for the actual costs of purchasing a wheelchair, artificial arm or leg and crutches as recommended by the attending specialist physician / surgeon.
- Repatriation Expenses** - In the event of accidental death of the Insured Person whilst he / she is travelling outside his / her home country, the Company shall reimburse up to a maximum of RM5,000 for repatriation expenses incurred in sending the Insured Person's mortal remains back to his / her home country.

- Cashless Hospital Admission And Discharge Benefit** - Cashless admission guarantee of up to RM2,500 to all participating hospitals in Malaysia consequent upon an accident. Food and drinks poisoning, dengue, malaria or Japanese Encephalitis (JE) are excluded from the cashless admission. The Company will also facilitate the Insured Person's discharge from the same hospital provided all items in the hospital bill are in fact covered under the medical expenses benefit. This cashless benefit will only be activated after seven working days from the submission and acceptance of the Insured Person's proposal at any Pacific Insurance's office. Pacific Insurance has nominated Asia Assistance Network (M) Sdn Bhd as the Managed Care Organisation (MCO) to manage such cashless hospital admission / discharge on its behalf.

OTHER EXTENSIONS

Motorcycling; murder and assault (unprovoked); drowning; suffocation through smoke, fumes or poisonous gas; food or drinks poisoning; accident consequent upon intoxication of alcohol; intoxication by drugs; amateur sports (except martial arts and boxing); winter sports; coma; water sports including yachting and water skiing; scuba diving (up to 50 metres deep); hunting; mountaineering (not involving the use of ropes); polo playing; bungee jumping; natural disasters including La Nina, El Nino, floods and earthquakes; strike, riot and civil commotion; insect bites, snake bites and animal bites; hijacking; disappearance; exposure to natural elements.

OCCUPATION CLASSIFICATION

Class 1 - Occupations involving non-manual, administrative or clerical work solely in offices or similar non-hazardous places.

Class 2 - Occupations involving work of a supervisory nature or travelling outside office for business purposes but not engaging in manual labour.

Class 3 - Occupations involving occasional or regular manual work not particularly hazardous in nature but involving the use of tools or machinery (not using woodworking machinery).

EXCLUDED OCCUPATION

Divers, police, army / military and law enforcement officers, aircraft tester, pilot or crews, seamen and sea fishermen, racing drivers, jockeys, oil rig workers, sawyers and timber logging workers, firemen, war correspondents, steeplejacks, stevedores, persons engaged in demolition of buildings, persons engaged in ambulance services, woodworking machinists, explosive handlers, underground tunnelling and mining and professional sports activities.

EASY APPLICATION!

A citizen or a permanent resident domiciled in Malaysia aged 18 to 65 years may apply for this insurance. Once insured, the policy is renewable up to the Insured Person attaining the age of 70 years. The applicant, with additional premium, can also include the spouse and / or dependent children in the same policy. Housewives and children are not entitled to weekly benefits.

TABLE OF BENEFITS AND ANNUAL PREMIUM / JADUAL FAEDAH DAN PREMIUM TAHUNAN / 利益及年保费表

Plan / Pelan / 计划	Principal Sum Insured / Jumlah Pokok Diinsuranskan / 主要保額	Medical Expenses per Accident / Kos Perubatan setiap Kemalangan / 医疗开銷每宗	Daily Hospital Cash / Faedah Tunai Harian / 每日住院現金津貼	Personal Liability / Liabiliti Persendirian / 个人责任险	Weekly benefits / Faedah Mingguan / 每周利益	Premium / Premium / 保费
(In RM / Dalam RM / 令吉)						
FOR CLASS 1 & CLASS 2 OCCUPATION ONLY / UNTUK PEKERJAAN KELAS 1 & KELAS 2 SAHAJA / 只限一級和二級职业						
1	50,000	3,500	75	75,000	-	86
1A	50,000	3,500	75	75,000	50	116
2	100,000	4,500	75	150,000	-	156
2A	100,000	4,500	75	150,000	75	196
3	150,000	5,500	75	225,000	-	206
3A	150,000	5,500	75	225,000	100	266
4	200,000	6,500	100	300,000	-	276
4A	200,000	6,500	100	300,000	125	346
5	300,000	7,500	100	450,000	-	386
5A	300,000	7,500	100	450,000	150	466
6	500,000	8,500	175	750,000	-	626
6A	500,000	8,500	175	750,000	250	806
7	750,000	9,500	175	1,125,000	-	886
7A	750,000	9,500	175	1,125,000	375	1,086
8	1,000,000	10,000	225	1,500,000	-	1,176
8A	1,000,000	10,000	225	1,500,000	500	1,426
FOR CLASS 3 OCCUPATION ONLY / UNTUK PEKERJAAN KELAS 3 SAHAJA / 只限三級职业						
9	50,000	3,500	75	75,000	-	143
9A	50,000	3,500	75	75,000	50	178
10	100,000	4,500	75	150,000	-	243
10A	100,000	4,500	75	150,000	50	278
11	150,000	5,500	75	225,000	-	353
11A	150,000	5,500	75	225,000	50	388
12	200,000	6,500	100	300,000	-	483
12A	200,000	6,500	100	300,000	75	538
13	300,000	7,500	100	450,000	-	733
13A	300,000	7,500	100	450,000	75	788

* Subject to the applicable Service Tax

** Tertakluk kepada Cukai Perkhidmatan yang berkenaan

IMPORTANT NOTES :

- Maximum Principal Sum Insured for Children :
 - Children aged between 1 month to 12 years old: RM50,000
 - Children aged between 13 to 17 years old: RM100,000.
- Weekly benefits are not applicable to housewives and children.
- Each Policy is subject to a stamp duty of RM10.00.

NOTA PENTING :

- Had maksimum Jumlah Pokok Diinsuranskan untuk Kanak-kanak :
 - Kanak-kanak berumur antara 1 bulan hingga 12 tahun: RM50,000.
 - Kanak-kanak berumur antara 13 hingga 17 tahun: RM100,000.
- Faedah mingguan tidak digunapakai untuk suri rumah dan kanak-kanak.
- Setiap Polisi tertakluk kepada duti setem sebanyak RM10.00.

重要事項 :

- 儿童主要保額最高上限:
 - 年齡介於一个月至12岁的儿童: RM50,000.
 - 年齡介於13岁至17岁的儿童: RM100,000.
- 每周利益不适用于家庭主妇和儿童。
- 每份保单概須繳交RM10.00印花稅。

This brochure is not a contract of insurance. Specific details of coverage are set out in the Policy. In the event of any inconsistency between the English and Bahasa Malaysia or Chinese version, the English version shall prevail.

Risalah ini bukan kontrak insurans. Maklumat lanjut mengenai perlindungan terdapat di dalam Polisi. Sekiranya versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia atau Bahasa Cina tidak setara, versi Bahasa Inggeris akan digunapakai.

本手册并非保险合同。所有保障细节和条文概详载於保单之中。倘若中、巫、英文版本内容有任何歧义，概以英文版本為準。

CONTACT US FOR FURTHER INFORMATION

The Pacific Insurance Berhad (91603-K)

(Licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia / Dilisenkan dibawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal oleh Bank Negara Malaysia)

40-01, Q Sentral, 2A Jalan Stesen Sentral 2, Kuala Lumpur Sentral, 50470 Kuala Lumpur, Malaysia,
(P.O. Box 12490, 50780 Kuala Lumpur, Malaysia.)
Tel: +603-2633 8999 Fax: +603-2633 8998 Toll-Free Line: 1-800-88-1629
Email: customerservice@pacificinsurance.com.my
Website: www.pacificinsurance.com.my

ALOR SETAR	Tel : 04-732 4377	Fax : 04-731 5869
IPOH	Tel : 05-241 9933	Fax : 05-241 9393
JOHOR BAHRU	Tel : 07-331 8741	Fax : 07-332 2079
KLANG	Tel : 03-3324 5776	Fax : 03-3324 5773
KOTA KINABALU	Tel : 088-233 292	Fax : 088-232 195
KUANTAN	Tel : 09-514 2882	Fax : 09-514 2953
KUCHING	Tel : 082-418 727	Fax : 082-426 011
MELAKA	Tel : 06-288 8710	Fax : 06-288 8721
PENANG	Tel : 04-228 1531	Fax : 04-228 1529
PETALING JAYA (Wisma MCI5)	Tel : 03-7453 8282	Fax : 03-7453 8111
SEREMBAN	Tel : 03-767 5066	Fax : 03-767 5068
TAIPING	Tel : 05-806 3388	Fax : 05-806 2666

PEROLEHAN YANG MENGUNTUNGKAN

Menyediakan perlindungan yang sewajarnya amat bermakna untuk orang tersayang, terutama sekali jika anda adalah sumber mata pencarian yang utama. Banyak perkara menuntut perbelanjaan wang anda. Oleh itu, perbelanjaan yang memberi pulangan yang terbaik adalah keutamaan anda. Dengan **PACIFIC Super Protector**, kami memastikan anda mendapat lebih perlindungan dengan premium yang sedikit.

PERLINDUNGAN MENYELURUH DENGAN PELBAGAI PILIHAN

Dengan **PACIFIC Super Protector**, anda mempunyai 26 jenis pelan untuk pilih. Pelan-pelan ini direka untuk memenuhi keperluan dan bajet pelbagai jenis perlindungan, dari pelan perlindungan asas sehinggalah pelan perlindungan yang lebih menyeluruh.

PERLINDUNGAN ASAS

- Jumlah Pokok Diinsuranskan**
 - Kematian** - Pembayaran Jumlah Pokok Diinsuranskan sekiranya berlaku kematian akibat kemalangan.
 - Hilang Upaya Kekal** - Pembayaran sehingga Jumlah Pokok Diinsuranskan dan dilanjutkan untuk melindungi tangan dan kaki yang telah dipendekkan.

- Kos Perubatan**

Pembayaran balik kos sebenar yang dianggap perlu dan berpatutan untuk rawatan perubatan, klinikal dan Sinseh atau tradisional yang dikenakan bagi kecederaan akibat kemalangan atau penyakit yang disebabkan oleh denggi, malaria atau Japanese Encephalitis (JE). Kos rawatan perubatan termasuk :

 - Rawatan Sinseh / tradisional - RM40 untuk setiap lawatan dan sehingga RM400 untuk setiap kemalangan.
 - Bayaran laporan perubatan / pakar dan bedah siasat.
 - Bilik dan penginapan hospital.

- Faedah Tunai Harian Hospital**

Faedah harian dibayar bagi tempoh dimasukkan ke hospital akibat kemalangan, sehingga had maksimum 180 hari.

- Liabiliti Persendirian**

Syarikat akan menjamin anda ke atas jumlah yang perlu dibayar kepada pihak ketiga ke atas kecederaan atau kerosakan harta benda akibat kemalangan. Faedah ini terhad di dalam Malaysia sahaja.

- Faedah Mingguan**

Pembayaran sehingga 52 minggu dari tarikh kemalangan sekiranya anda disahkan tidak layak untuk bekerja oleh pengamal perubatan bertauliah. Faedah ini akan dibayar disamping faedah-faedah lain. Faedah mingguan tidak digunapakai untuk suri rumah dan anak-anak tanggungan.

PERLINDUNGAN OPSYENAL

Dengan premium tambahan sebanyak RM50, anda boleh menambah RM100,000 untuk faedah Kematian dan Hilang Upaya Kekal untuk pelan-pelan di bawah Pekerjaan Kelas 1 & Kelas 2.

PERUNTUKAN TAMBAHAN

- Indemniti Berganda** - Pembayaran dua kali ganda Jumlah Pokok Diinsuranskan sekiranya anda hilang upaya kekal untuk menggunakan dua anggota, lumpuh sepenuhnya atau mati semasa dalam perjalanan dengan menggunakan pengangkutan awam atau semasa dalam perjalanan di luar negara.
- Pemindahan Darah** - Pembayaran 10% dari Jumlah Pokok Diinsuranskan jika anda dijangkiti HIV disebabkan oleh pemindahan darah semasa menjalani rawatan perubatan bagi kecederaan atau penyakit akibat kemalangan semasa tempoh insurans di hospital kerajaan atau hospital swasta yang berlesen di Malaysia. Ganti-rugi akan dibayar sekiranya Orang Yang Diinsuranskan disahkan HIV positif dalam tempoh dua tahun dari tarikh pemindahan darah.

- Baikpulih Pergigian Dan / Atau Pembedahan Kosmetik** - Selain daripada perbelanjaan perubatan, insurans ini juga membayar sehingga RM5,000 bagi sebarang perbelanjaan tambahan yang dikenakan bagi baikpulih pergigian dan / atau pembedahan baikpulih pada leher, kepala atau dada (dari pusat ke atas).

- Hilang Upaya Kekal Alat Kelamin** - Pembayaran sehingga had yang tersebut di jadual pampasan hilang upaya kekal bagi lemah tenaga batin atau ketidaksuburan akibat kemalangan.

- Faedah Penculikan** - Pembayaran jumlah sekali gus sebanyak RM5,000 bagi perbelanjaan yang diperlukan termasuk pembayaran mengupah penyiasat persendirian. Syarikat juga akan menawarkan ganjaran sebanyak RM25,000 untuk maklumat sehingga Orang Yang Diinsuranskan ditemui. Jumlah Pokok Diinsuranskan akan dibayar sepenuhnya jika Orang Yang Diinsuranskan tidak ditemui selepas satu tahun dari tarikh penculikan.

- Yuran Ambulans** - Pembayaran yuran ambulans yang dikenakan akibat kemalangan sehingga RM1,000 bagi setiap kemalangan.

- Belanja Pengebumian** - Tambahan kepada pembayaran lain, insurans ini akan membayar sebanyak RM5,000 untuk belanja pengebumian sekiranya kematian akibat kemalangan.

- Wang Ihsan** - Sekiranya kematian disebabkan khusus oleh demam denggi, malaria atau Japanese Encephalitis (JE), Syarikat akan membayar 10% dari Jumlah Pokok Diinsuranskan sebagai wang ihsan setelah penyerahan dokumen-dokumen yang diperlukan oleh Syarikat.

- Bonus Pembaharuan** - Apabila insurans diperbaharui, Jumlah Pokok Diinsuranskan ke atas Kematian dan Hilang Upaya Kekal akan ditambah sebanyak 10% setiap tahun polisi sehingga 70% dari Jumlah Pokok Diinsuranskan walaupun terdapat sebarang tuntutan kecuali tuntutan ke atas hilang upaya kekal akibat kemalangan. Tambahan faedah Kematian dan Hilang Upaya Kekal di bawah Perlindungan Opsyenal dikecualikan dari Bonus Pembaharuan.

- Alat Gantian Palsu / Kerusi Roda** - Syarikat akan membayar balik kos yang dikenakan sehingga RM1,000 untuk membeli kerusi roda, tangan atau kaki palsu dan tingkat seperti yang disyorkan oleh pakar perubatan / pembedahan yang merawat anda.

- Balanja Penghantaran Pulang** - Sekiranya kematian disebabkan oleh kemalangan semasa berada di luar negara, Syarikat akan membayar sehingga had maksimum RM5,000 bagi perbelanjaan penghantaran balik jenazah ke negara asalnya.

- Faedah Keluar Dan Masuk Hospital Tanpa Tunai** - Jaminan kemasukan tanpa tunai sehingga RM2,500 di semua panel hospital di dalam Malaysia disebabkan oleh kemalangan. Keracunan makanan dan minuman, denggi, malaria atau Japanese Encephalitis (JE) adalah dikecualikan dari kemasukan tanpa tunai. Syarikat juga memberi kemudahan kepada Orang Yang Diinsuranskan keluar dari hospital yang sama dengan syarat semua butiran di dalam bil hospital adalah dilindungi di bawah faedah pembayaran rawatan. Faedah kemasukan tanpa tunai ini akan mula berkuatkuasa selepas tujuh hari bekerja dari penyerahan dan penerimaan borang cadangan Orang Yang Diinsuranskan di mana-mana pejabat Pacific Insurance. Pacific Insurance telah melantik Asia Assistance Network (M) Sdn Bhd sebagai Pertubuhan Pengurusan Penjagaan (Managed Care Organisation - MCO) untuk mengendalikan keluar / masuk hospital tanpa tunai bagi pihaknya.

TAMBAHAN LAIN

Menunggang motosikal; pembunuhan dan serangan (tanpa provokasi); lemas; akibat asap atau gas beracun; keracunan makanan atau minuman; kemalangan akibat mabuk alkohol; mabuk dadah; sukan amaturn (kecuali seni mempertahankan diri dan tinju); sukan musim sejuk; koma; sukan air termasuk kapal layar dan ski air; menyelam skuba (kedalaman sehingga 50 meter); memburu; mendaki gunung (tidak menggunakan tali); bermain polo; terjun bungee; bencana alam termasuk La Nina, El Nino, banjir dan gempa bumi; mogok, rusuhan dan kekecohan awam; gigitan serangga, ular dan binatang; rampasan; hilang; pendedahan kepada elemen semulajadi.

KLASIFIKASI PEKERJAAN

Kelas 1 - Pekerjaan bukan tenaga buruh, yang melibatkan pengurusan atau pekerjaan yang hanya di pejabat sahaja atau di tempat yang tidak berbahaya.

Kelas 2 - Pekerjaan yang melibatkan kerja-kerja penyeliaan atau di luar pejabat untuk tujuan perniagaan, tetapi tidak terlibat dengan kerja-kerja yang menggunakan tenaga buruh.

Kelas 3 - Pekerjaan yang kadangkala atau biasa menggunakan tenaga buruh untuk kerja-kerja yang tidak berbahaya tetapi terlibat dengan kerja-kerja yang menggunakan peralatan dan mesin (tidak menggunakan mesin pertukangan kayu).

PEKERJAAN YANG DIKECUALIKAN

Penyelam, polis, tentera dan pegawai penguatkuasa undang-undang, penguji kapal terbang, juruterbang atau anak kapal, pelaut dan nelayan laut, pelumba kenderaan laju, joki, pekerja pelantar minyak, pengggergaji dan pekerja kayu balak, ahli bomba, pemberita peperangan, tukang pembaik menara, pemungghag barang pelabuhan, orang-orang yang terlibat dalam pekerjaan meruntuhkan bangunan, orang-orang yang terlibat di dalam perkhidmatan ambulans, pengguna mesin pertukangan kayu, pekerja bahan letupan, pekerja terowong dan pelombongan dan aktiviti-aktiviti sukan professional.

PERMOHONAN MUDAH

Warganegara atau penduduk tetap yang bermastautin di Malaysia yang berumur antara 18 hingga 65 tahun boleh memohon insurans ini. Setelah diinsuranskan, polisi boleh diperbaharui sehingga Orang Yang Diinsuranskan mencapai umur 70 tahun. Pemohon boleh juga menyertakan pasangan dan / atau anak-anak di bawah tanggungannya di dalam polisi yang sama dengan premium tambahan. Faedah mingguan tidak digunapakai untuk suri rumah dan kanak-kanak.

花费更少，获得更多

您若能获得妥善保障，对挚爱的家人而言意义何其深重，尤其当您是家中唯一的经济支柱时。您的每月收入十分有限，等著补贴的开销却多不胜数。因此，确保所赚取的金钱能物尽其用正是您的当务之急。如今有了**PACIFIC Super Protector**，我们确保您能以更廉宜的保费，获得更全面的保障。

广泛的保障，广泛的选择

PACIFIC Super Protector备有26种计划任您选择。这些计划专为迎合保客们的各种需求及预算而设计，从基本的保障到万全无虞的保障一应俱全。

基本保障

- 主要保额**
 - 死亡** - 意外死亡事故将获赔主要保额。
 - 永久残废** - 可赔付高达主要保额的全额，并可扩大范围至保障四肢不全。

- 医疗开销**

若由於骨痛溢血热症或疟疾或日本脑炎(JE)导致受伤而到民间传统诊所接受实际、必要且合理的诊疗, 亦可获赔偿。有关的医疗开销利益包括:

 - 民俗传统疗法 - 每趟RM40, 每宗意外最高可获赔偿RM400。
 - 医药/专科报告及验尸报告费用。
 - 住院食宿费。

- 每日住院现金津贴**

因意外而入住的住院期间, 可获每日利益赔付, 最高可达180天。

- 个人责任险**

若因意外事故造成人身伤害或财产损毁, 保险公司将代投保人赔付在发律上对第三者应承担的赔偿款额。唯本利益的区域范围只限马来西亚境内。

- 每周利益**

若经合格医师鑑定证明完全无法从事工作, 投保人可获从意外发生当日算起高达52周的赔偿。些為其他利益之外的额外利益。每周利益不造用於家庭主妇及未独立子女。

选择性加额

在一级和二级职业选用的计划中，只须额外再加RM50保费，死亡及永久残废利益便能再加额RM100,000。

其他条规

- 双倍赔偿** - 倘若投保人在搭乘公共交通工具或在海外旅行途中永久丧失两肢功能、完全瘫痪或死亡，公司将赔付主要保额的双倍。

- 输血** - 倘若投保人在保险期间, 由於意外受伤或意外致病而前往马来西亚境内的政府或持证私人医院接受治疗, 却因输血而感染爱滋病毒, 则可获赔主要保额的10%。唯投保人须在输血当日算起的两年内接受人类免疫系统缺失病毒(HIV)检验时呈阳性反应，公司方会作出赔偿。

- 牙齿矫正和/或整容** - 除了赔付医疗开销之外，本保险亦為意外招致的牙齿矫正和/或脖子、头颅或胸部(肚脐以上)的矫形手术赔付高达RM5,000。

- 生殖器官永久残废** - 因意外导致的性功能障碍或不育，可获赔高达永久残废赔偿表中的指定最高赔额。

- 绑架勒索保障** - 一次过赔付RM5,000或因而导致的必需开销, 包括聘请私家侦探。保险公司也将代為悬赏RM25,000奖金徵集有助营救受保人的情报。倘若投保人在被掳当日算起满一年后仍未获救，主要保额届时将悉数付清。

- 救伤车费用** - 赔付意外招致的救伤车费用，每宗高达RM1,000。

- 丧礼开销** - 倘若不幸意外死亡，本保险除了其他理赔金之外，也赔付RM5,000供丧礼开销。

- 恤恤金** - 倘若因骨痛溢血热症或疟疾或日本脑炎(JE)导致死亡, 保险公司将赔付主要保额的10%作為恤恤金，唯须附上相关证明文件。

- 续保红利** - 倘若之前不曾因意外永久残废办理任何索赔，则在每次续保时，主要保额将增加10%，最多可增至原主要保额的70%。续保红利不适用於选择性的加额。

- 医疗辅助工具/轮椅** - 保险公司将赔付高达RM1,000供购买轮椅、人造手或人造腿及拐杖的实际费用；唯须经由主治专科医生/外科医生推荐购买。

- 送返原居地开销** - 倘若受保人在原居地境外的海外旅游途中不幸意外死亡，保险公司将赔付一笔最高可达RM5,000的理赔金，作為协助将受保人遗体送返原居地的开销。

- 无现金入院及住院利益** - 若发生意外, 投保人可享有高达RM2,500的无现金入院保障，唯须入住马来西亚境内有参与合作的医院。饮食中毒、骨痛溢血热症、疟疾或日本脑炎(JE)不在些无现金入院保障内。保险公司也将协助受保人办理从原先入住的医院出院，唯医院账单内的所有项目必须确实已受医疗开销利益的保障。些无现金利益唯有当受保人之投保建议书已交到Pacific Insurance之任何一家分行并已获批准, 且经过七个工作日之后, 才会正式啟動生效。Pacific Insurance已委任Asia Assistance Network (M) Sdn Bhd为其保健管理机构(MCO), 以代為管理些无现金入院及住院利益。

其他延伸保障

驾驶摩哆车；谋杀及遭袭击(非因挑衅)；溺水；遭烟雾、浓烟、有毒气体笼罩窒息；饮食中毒；酒精中毒导致意外发生；药品中毒；业餘运动(除了东方武术及拳击)；冬季运动；昏迷；水上运动包括游艇及潜水；潜水(深达50米)；狩猎；登山(不涉及使用绳索)；马球；高空弹跳；自然灾害包括拉妮娜和厄尔尼诺现象、水灾及地震；罢工、暴动及民事骚动；蚊虫叮咬；蛇咬和动物螫咬；劫机；失踪；露身於自然元素中。

职业分级

第一级 - 在办公室或类似的安全职场中涉及非体力劳作、行政或文书工作。

第二级 - 涉及监管性质或必须因公离开办公室的职业, 但无须从事体力劳作。

第三级 - 偶尔或经常涉及体力劳作, 工作性质并不特别危险, 但却涉及使用工具或机械(不使用木工机械)。

不受保职业

潜水员、警察、军人/军官或执法者、飞机试飞员、飞机师及机组人员、水手及海洋渔夫、赛车手、赛马骑师、钻油台工人、锯木匠及伐木工人、消防员、战地记者、高空作业员、搬运工、从事拆卸楼宇工程之员工、从事救伤服务的员工、木工机械师、炸药处理员、地底开凿及采矿人员以及专业运动员。

简单投保程序

凡年龄介於18至65岁的马来西亚公民或永久居民概可申请投保本保单。一旦受保，保单可续保直到受保人达70岁为止。投保人若加付保费，还可将配偶和/或未独立子女纳入同一份保单内。唯每周利益不适用於该配偶及未独立子女。